
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 6/21 
seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 12. 5. 2021 s pričetkom ob 14. uri 
  
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, A. Jazbec, G. Kramberger, V. Koricki, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in 
I. Zajc. 
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, M. Gams, M. Koželj, J. Novak. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Pregledali in potrdili smo točke dnevnega reda. Zapisnik prejšnje seje, št. 5/21 z dne 14. 4. 2021, je bil 
predhodno potrjen s strani članov in je objavljen na naši spletni strani. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)                       Povračilo mesečnih potnih stroškov: Vodstvu smo 15. aprila 2021 posredovali dopis glede 
izplačil potnih stroškov zaposlenih. Ker se s spremembo oz. znižano višino izplačila potnih stroškov ne 
strinjamo, želimo pojasnilo vodstva, na osnovi česa so potne stroške znižali, saj to ni v skladu z našo 
kolektivno pogodbo. Od vodstva pričakujemo odgovor do ponedeljka 17. maja 2021. 
  
Sklep 1:                Na osnovi današnjega sestanka bomo vodstvo IJS zaprosili, da nam podajo odgovor do 
ponedeljka, 17. maja 2021, na naš dopis z dne 15. aprila 2021. 
  
b)           Delovanje restavracije: Na zadnjem sestanku smo se spraševali, kdaj bo inštitutska restavracija, 
ki jo ima v najemu Dulcis Gourmet ponovno pričela z obratovanjem. Vodstvo IJS nam je povedalo, da bo 
restavracija pričela z obratovanjem, ko bo na IJS prisotna več kot 50-odstotna prisotnost zaposlenih, sicer 
ima najemnik previsoke obratovalne stroške. Glede na umirjanje pandemije predvidevamo, da bo konec 
meseca maja ali v začetku junija restavracija odprla svoja vrata, seveda z upoštevanjem priporočil NIJZ. 
  
c)            Počitniške kapacitete: Zaposleni nas sprašujejo, kdaj bodo odprte počitniške kapacitete v 
Sloveniji in na morju. Tega podatka še nimamo. Predvidoma se bodo glede na umirjanje pandemije 
kapacitete v Sloveniji (Bovec in Kranjska gora) odprle v kratkem. Kako bo s prikolicami na morju, pa še ne 
vemo, saj čakamo izračun stroškov, ki ga morajo pripraviti v računovodstvu. 
  
č)         Ostala obvestila: J. Pungerčar je v zvezi s potnimi stroški povedal, da se v resnici pripravljajo 
spremembe, ki pa zaenkrat še ne veljajo, saj so se pogajanja vlade in reprezentativnih sindikatov javnega 
sektorja, ki so potekala 10. maja 2021, o odpravi še veljavnih varčevalnih ukrepov prekinila. Ti zajemajo 
višino letnega regresa, spremembi plačilnega dne, višino povračila potnih stroškov ter odpravo še 
preostalih varčevalnih ukrepov iz leta 2012. 
  
-  Vlada želi zaradi administrativnih poenostavitev dogovor s sindikati, da bi vsi zaposleni v javnem sektorju 
prejemali plačo deseti delovni dan v mesecu (pri nas je že sedaj izplačilo petnajsti dan). 



  
-  Sindikati predlagajo, da bi bil regres v višini 1100 evrov, vlada bi se strinjala s 1050 evri; če ne bo 
dogovora, je predpisana višina regresa letos 1024 evrov. 
  
-  Ker je način obračunavanja stroškov prihoda na delo zelo zapleten, ga želijo poenostaviti, tako da bi se 
vsem upoštevali kilometri razdalje med domom in delovnim mestom, le tisti, ki bi kupili poimenske 
mesečne ali letne vozovnice javnega prometa, bi dobili povrnjen strošek nakupa. Sindikati temu 
nasprotujejo zlasti zaradi tistih zaposlenih, ki živijo razmeroma blizu službe in bi se jim to nadomestilo, v 
primerjavi s sedanjim načinom obračunavanja, zmanjšalo lahko tudi za polovico. 
  
-  Glede še preostalih varčevalnih ukrepov pa so si strani tudi še precej narazen. Vse štiri glavne točke (in 
še nekatere manjše) se obravnavajo v paketu. Vlada je sindikatom postavila ultimativni datum odgovora, 
to je 16. maj 2021 ob 13. uri, s katerim pa se sindikati zagotovo ne bodo strinjali. 
  
3.         Poročilo o izidu glasovanja letne skupščine 2021 
  
9. aprila 2021 smo vam vsakemu članu posebej v interni kuverti poslali poročilo in glasovnico letne 
skupščine SVIZ/IJS. Skupščina je potekala preko video povezave 25. marca 2021. Člane smo prosili, da nam 
glasovnico vrnejo, ravno tako po interni pošti do 27. aprila 2021. Komisija se je sestala 5. maja 2021 ter 
pregledala in preštela glasovnice. 
  
Izglasovano je bilo: 
  
      1.   Člani so potrdili, da so seznanjeni z zaključnim računom SVIZ/IJS za leto 2021. 
      2.   Člani so se večinsko odločili in potrdili plan B predvidene porabe sredstev za leto 2021. 
      3.   Člani so se večinsko odločili za povišanje subvencije za počitniške kapacitete IJS z 20 na 
             30 odstotkov za člane sindikata SVIZ/IJS, povišanje prične veljati z obračunskim mesecem maj 
2021. 
      4.   Člani so se večinsko odločili z vključitvijo povračila vstopnice za obisk muzejev kjerkoli 
v                                          Sloveniji. 
  
Dokumenti, zapisnik in izid glasovanja letne skupščine, so objavljeni na naši spletni strani. 
  
4.         Cepljenje proti covidu 19 na IJS 
  
Ker si želimo, da bi začeli s čim prejšnjo normalizacijo in vzpostavitvijo ustaljenih delovnih procesov, tako 
kot je bilo pred pandemijo, se dogovarjamo z zdravstveno ekipo, ki je pripravljena priti na IJS cepiti osebje 
z razpoložljivim cepivom proti covidu 19. 
  
Razpisali smo poziv za interes, da se posamezniki javijo na cepljenje. Odzvalo se je preko 480 oseb, ki so 
pokazale interes za cepljenje. Zdravnica je pripravljena priti k nam, vendar dogovori z Ministrstvom za 
zdravje (MZ) še potekajo, saj se zaenkrat še vedno lahko cepimo le na cepilnih centrih, ki jih je določilo MZ 
preko central zdravstvenih domov. 
  
Spremembe se obetajo, podatki z MZ se dnevno spreminjajo, kdaj natančno bo do realizacije cepljenja 
prišlo tudi izven cepilnih točk, pa se ta hip še ne ve. Takoj ko bo zdravnica lahko dvignila cepiva, bo 
realizacija stekla. Dogovarjali smo se tudi za ceno stroška cepljenja na IJS. Ker je državi v interesu čim višja 



precepljenost prebivalstva razen nekaj logističnih stroškov drugih mi ne bi imeli. Postopek dogovora za 
cepljene zaposlenih na IJS je v teku. 
  
 

 
  
5.         Razno 
  
a)         Ureditev okolice: Člani IO SVIZ/IJS so izrazili zadovoljstvo z ureditvijo parka na dvorišču IJS, čeprav 
redki tudi menijo, da tako velik poseg ne bi bil potreben, saj strošek zagotovo ni bil nizek. 
  
b)        Dogovor z direktorjem: Med sejo smo prejeli vabilo, da se sestanemo z direktorjem, za katerega 
smo pripravili nekaj vprašanj. 
  
Sklep 2:                Od vodstva (direktorja) IJS želimo vedeti, kdaj bomo prejeli pojasnilo v zvezi z izplačilom 
potnih stroškov, postavitvijo prikolic in boljše obveščanje zaposlenih o spremembah, ki se dotikajo 
delovnopravne zakonodaje. 
  
Seja je bila končana ob 15.45. 
  
Sejo je vodila: Vesna Koricki                                                                        Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 25. 5. 2021 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
 


